

Compensation Research

佣金查詢申請表

Application Date: 申請日期:	Your Distributor ID: 你的分銷商號碼:
Phone: 電話:	Your Name: 姓名:
E-mail: 電郵:	

Compensation Check Information 查詢佣金資料

Buyer ID: 購入者 ID:	Buyer Name: 購入者名稱:
Reason for Research: 查詢原因:	

Terms & Conditions:

1. Please wait at least 15 business days after sending this request.
2. Free of charge if transaction within 1 year.
3. We charge HKD400.00 fee per transaction if over 1 year.
4. For overseas application, all bank handling charges should be paid by customer in advance.
5. Enagic reserves the right to vary, modify any of the terms, conditions and fees at any time.
6. You can submit the form to our office by hand or email to commission@enagic-asia.com

條款及細則:

1. 由查詢日計起有關的回覆最少 15 個工作天。
2. 凡查詢一年以內之佣金，費用全免。
3. 凡查詢一年以上之佣金，每筆收費 HKD400，所有銀行手續費，由查詢者自付。
4. 如海外申請，申請人需要預先付清所有銀行手續費。
5. Enagic 保留對條款，條件及費用作任何時候之變動權，如有任何爭議，Enagic 有最終決定權。
6. 可親身到公司遞交此表格或電郵到 commission@enagic-asia.com。

By signing this form you have understood and agreed to the policy information given above.

本人已明白及同意整份申請表內容 (包括所有條文)。

Your Signature 簽署: _____

Enagic HK Co Ltd bank information:

BENEFICIARY BANK : THE HONG KONG AND SHANGHAI BANKING CORPORATION LTD.
BANK ADDRESS : HSBC MAIN BUILDING, 1 QUEEN'S ROAD, CENTRAL, HONG KONG.
BANK TELEPHONE NO.: +852- 2748-8288
BENEFICIARY NAME : ENAGIC HK CO., LTD.
BENEFICIARY ADDRESS: ROOM 15-17, 16TH FLOOR, MIRA PLACE TOWER A, 132 NATHAN ROAD, TSIM SHA TSUI, KOWLOON, HONG KONG.
BENEFICIARY ACCOUNT: 808-089825-838
BANK SWIFT CODE : HSBCHKHHHKH